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Zápisnica z 25. stretnutia finančnej komisie (FK) obce Zálesie 
 
 
Termín:  nedeľa 22.8.2022 o 18:30 hod. 
 
Miesto:  on line 
 
Prítomní:   

Martina Dobrovodská – predseda 
FK, poslanec 

Ján Masár – člen 
Patrik Vaško – poslanec, člen 
Viliam Páleník – poslanec, člen 
 
 

 
Neprítomný: 
Mária Zemanová – člen 
Michal Cibira - člen 
Michal Šlachta – poslanec, člen 
Barbora Takáčová - člen 

 
 
Program: 
 
1 - rozšírenie MŠ 
2 - rozpočtové opatrenie č. 1 
 
Na úvod privítala pani Dobrovodská prítomných.  
 
 

1. Rozšírenie kapacity Materskej školy a dostavba jedálne. 
 

Obec Zálesie požiadala o Nevratný finančný príspevok na Prístavbu Materskej školy, kde má 
vzniknúť nová kuchyňa, jedáleň, prepojenie budov a nová budova s dvomi triedami pre 44 
detí. Výška rozpočtu podľa projektu je 1 596 282,60 € z čoho NFP činí 1 516 468,48 €. 
Spoluúčasť obce je 5 %, čo je 79 814,12 €. 

Členovia diskutovali o potrebe úpravy rozpočtu či už pre tento rok, alebo pre budúci, aby 
obec vyčlenila prostriedky potom, čo bude žiadosť úspešná. 

Pani Dobrovodská informovala, že na obci už pripravili výzvu na verejného obstarávateľa tak, 
aby obec už mohla pripraviť verejné obstarávanie na stavbu. Potrebujeme obstarať 
zhotoviteľa tak, aby sme v prípade úspechu vedeli veľmi rýchlo začať stavbu, najlepšie už na 
jeseň. Projekt musí byť stavebne ukončený a vyúčtovaný na konci roka 2023. 

Pán Páleník sa pýta ako je riešená stavba v rámci prevádzky škôlky. Nevidel projekt. Pani 
Dobrovodská pošle všetkým projekt. K uzneseniu pripraví pani Dobrovodská ešte krátku 
dôvodovú správu. 

 
 
Odporúčanie: Finančná komisia odporúča prijať uznesenie k projektu rozšírenia kapacity 
Materskej školy a dostavby jedálne 
 
. 
 

2. Rozpočtové opatrenie č.1 
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Pani Dobrovodská predniesla materiál rozpočtového opatrenia č.1. Príjmová strana zvýšenie 
príjmu zo závislej činnosti podľa prognóz rady pre rozpočtovú zodpovednosť, prenájom 
pozemkov, sponzorské, poplatky za stravné, transféry a prenesené financie z minulého roka. 
Celkovo + 75 738 €. Výdavková strana rovnako +75 738 €. Rozpočet je vyrovnaný. 
Na výdavkovej strane boli riešené hlavne položky právne služby, energie (plyn a elektrika), 
prostriedky na Základnú školu, oprava kosačky, financie na kúpu pozemku pre Základnú školu 
a drobné vyrovnania rozpočtu. Podrobnosti sú uverejnené na webe obce v materiáloch na 
obecné zastupiteľstvo. 
V diskusií členovia rozoberali niektoré položky podrobnejšie. V právnych službách je 
nezaplatená faktúra so splatnosťou apríl 2022. Členovia komisie odporúčajú preveriť za čo 
faktúra je, kto to objednal, ako funguje vykazovanie tejto právnej služby skôr ako bude 
uhradená.  
V položka školenie zamestnancov bola suma minutá na niekoľkodňový výjazd starostov do 
Čiech, kde starosta mal odísť, keďže však ochorel riešila pani Dobrovodská, aby to celé včas 
zrušil. Nie je však jasné, či obec peniaze dostane späť. Zamestnanci však potrebujú riadne 
školenia a preto navrhujú navýšenie do tejto položky.  
Vo všetkých programoch kde sú energie sa navyšujú prostriedky pre vysoké navýšenie plynu 
a tiež elektriky. Podľa mesačných platieb sa vypočítalo koľko treba do rozpočtu doplniť. 
Pán Páleník konštatuje, že ak by bolo verejné osvetlenie už zmodernizované, boli by sme teraz 
nemuseli toľko platiť. 
Základná škola Rača – dohoda o dočasnom spoločnom školskom obvode. Do rozpočtu sme 
pripravili peniaze na financovanie školského obvodu. Je potrebné vyrokovať s Račou znenie 
tejto dohody. Podľa informácií z okolitých škôl budú naše deti prijaté aj v okolí. Je možné, že 
detí do Rače nastúpi minimálny počet. Po rozhodnutiach je potrebné situáciu prediskutovať 
s rodičmi.  
Na obecnom úrade je dlhodobo pokazený motor na kosačke, vždy funguje nejaký čas a potom 
ju musia opravovať. Dohodli sme sa na úrade, že je najvyšší čas na opravu tejto kosačky. 
Objednali sme nový motor. Presunuli sme preto prostriedky do danej položky. V blízkej dobe 
pripravíme kúpu aj avizovaného traktora.  
Pozemok na školu, pripravili sme do rozpočtu peniaze na prípadný úver na kúpu pozemku na 
školu. Prípadné financovanie kúpy môže ísť komplet cez úver, alebo aj kombináciou úveru 
a vlastných zdrojov, je to na diskusiu keď na to príde. 
Materská škola – v kapitole MŠ, pridali sme do kapitoly prostriedky na prípravu projektu, VO 
a pod. Nie je to dostatočná suma, je potrebné to ešte upraviť podľa reálnych ponúk. 
 
 
Odporúčanie: Finančná komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu, aby prijalo rozpočtové 
opatrenie č.1/2022. 
 
 
V Zálesí, dňa 24.5.2022       

 
Zápis: Martina Dobrovodská, predsedkyňa FK 


